
PROTOKÓŁ NR XI/2012

z  obrad  XXVI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  kadencji  2010-2014  w  dniu 
21 grudnia 2012 roku w Sali Rycerskiej Urzędu Miejskiego w Pasłęku.

Ad. pkt 1/
Otwarcie obrad sesji.

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  otworzył  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej w Pasłęku Pan Stanisław Paździor witając wszystkich zebranych.

Ad. pkt 2/
Stwierdzenie prawomocności obrad.

 Obrady były prawomocne, bowiem na 15 radnych obecnych na  sesji było 14 
radnych. Nieobecny na sesji: radny Marek Łachmański. Lista obecności radnych na 
sesji stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
W obradach sesji uczestniczyli również goście zaproszeni oraz sołtysi sołectw Pasłęk.
Listy obecności stanowią załączniki Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 3/
Wybór sekretarza obrad.

Do  pełnienia  funkcji  sekretarza  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Stanisław  Paździor  zaproponował  radnego  Henryka  Żukowskiego,  który  wyraził 
zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

W głosowaniu  za  kandydaturą  radnego  Henryka  Żukowskiego  do  pełnienia 
funkcji sekretarza obrad było 14 radnych.

Ad. pkt 4/
Przyjęcie porządku obrad.
Pan  Przewodniczący  Stanisław  Paździor   zaproponował,  aby  do  proponowanego 
porządku obrad sesji w sprawach różnych wprowadzić 10 minutowe wystąpienie Pana 
Stefana Marzeckiego 

W drodze głosowania 14 radnych „za” przyjęto proponowany porządek sesji.
Porządek obrad sesji stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 5/ 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Radny Krzysztof  Kopański   wniósł  uwagę do protokołu  z  sesji  Rady Miejskiej  w 
Pasłęku  z  dnia  27  listopada  2012  roku  dotyczącą  wypowiedzi  Pana  Stefana 
Marzeckiego, który przede wszystkim domagał się zwrotu udziałów wpłaconych przez 
niego w kwocie 603.000 złotych na rzecz spółki wodno - ściekowej lub ewentualnego 
odszkodowania.   W  drodze  głosowania  13  radnych  „za”  przy  jednym  głosie 
wstrzymującym się przyjęto proponowany porządek sesji.
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Pan Przewodniczący Stanisław Paździor  powiedział, że oczywiście jest to możliwe, 
tylko zgodnie z regulaminem, że uwagi do protokołu należy zgłaszać jeszcze przed 
rozpoczęciem sesji.

W głosowaniu za przyjęciem protokołu z  poprzedniej  sesji  było 13 radnych 
przy jednym  wstrzymującym się  głosie.

Ad. pkt 6/
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  w  ostatnim  okresie  międzysesyjnym  od 
27  listopada  2012  roku  do  21  grudnia  2013  r.  przedstawił  Burmistrz  Pasłęka 
dr Wiesław Śniecikowski. 
Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 7/
Interpelacje i zapytania radnych. 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych głos zabrali :
• Pani radna Janina Rapacka zwróciła uwagę na uszkodzony chodnik na moście 

po prawej stronie.  Zwróciła także uwagę na problem oblodzenia chodników, 
brak  posypywania  piaskiem chodników od ul.  Sprzymierzonych  i  na  całym 
osiedlu Zarzecze.

• Pan radny Henryk Żukowski zwrócił uwagę na problem dostępności do lekarza 
rodzinnego  oraz  zbyt  długich  kolejek  do  lekarzy,  którzy  świadczą  usługi 
lekarskie w poradni NZOZ „LEKARZ” w Pasłęku. Poprosił Pana Burmistrza o 
interwencję w tej sprawie.

• Pan radny Jan Świderski zwrócił uwagę na brak rozkładu jazdy na przystanku 
przy stadionie. Kierowcy autobusów nie  zatrzymują się przy tym przystanku.

• Pan radny Zbigniew Cieśla poruszył temat oświetlenia. Przyszły rok budżetowy 
to trudny rok. Należy eliminować zbędne oświetlenia gdzie są zbyteczne.

• Radny Krzysztof Kopański – chciałby dowiedzieć się, czy obiekt, który miał 
być  obiektem hotelowym przy  Pl.  Św.  Wojciecha  jest  oficjalnie  oddany  do 
użytku i czy jest opodatkowany podatkiem od nieruchomości. 

• W nawiązaniu do sprawozdania Burmistrza Pan Krzysztof Kopański chciałby 
dowiedzieć  się  o  rachunek  finansowy  sali  widowiskowo-kinowej  i  ile 
dopłacamy potencjalnie do 1 biletu. 

• Trzecie pytanie Pana radnego Krzysztofa Kopańskiego dotyczyło remontu ulicy 
Sprzymierzonych  i  drogi  z  Ornety  w  naszym  kierunku.  Kiedy  faktycznie 
dojdzie do wejścia ekip remontowych. Ten termin był odsuwany, mamy koniec 
IV kwartału, a ekipy nie widać.

Ad.pkt 8/
Zapytania i wnioski sołtysów.

W punkcie tym głos zabrali :
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• Sołtys Sołectwa Rogajny Adam Buska poruszył sprawę na nie posypywanie 
piaskiem dróg gminnych. 

Ad pkt 9 /
Międzynarodowy Dzień Wolontariusza – prezentacja działalności przedstawicieli 
organizacji skupiających wolontariuszy oraz wręczenie podziękowań.

Pan Przewodniczący Stanisław Paździor  powitał przybyłych wolontariuszy, tj.: 
Stowarzyszenie  Wspierające  Rodziny  Potrzebujące  „Jutrzenka”  reprezentowane 
przez::

1. Reginę Stelmaczonek
2. Teresę Kurgan
3. Annę Borzym
4. Genowefę Kaszlej
5. Zofię Tucką
6. Elżbietę Stankiewicz
7. Alicję Srebnik.

Warmińsko-Mazurskie Stowarzyszenie Obrońców Praw Zwierząt im. Św. Franciszka z 
Asyżu reprezentowane przez :

1. Barbarę Zarudzką
2. Annę Semeniuk
3. Tadeusza Chojnackiego
4. Stanisławę Wiśniewską

Młodzieżowy  Klub  Jeździecki  NENIA   reprezentowany  przez  Pana  Andrzeja 
Samsonowicz.

Pasłęckie Towarzystwo Przyjaciół Kultury reprezentowane przez:

1. Reginę Dąbrowską
2. Annę Tatarynowicz
3. Janinę Orłowską
4. Iwonę Pogorzelską
5. Ewę Kozłowską
6. Annę Frejus
7. Jolantę Rudzińską
8. Krystynę Luchowską
9. Agnieszkę Murzicz
10. Teresę Czerską
11. Grażynę Jundziłł
12. Urszulę Stywa

Koło Wędkarskie  reprezentowane przez Pana Krzysztofa Orłowskiego.
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Polski  Związek  Sportowy  w  Zespole  Szkół   w  Pasłęku  –  reprezentowany  przez 
Prezesa Mariusza Ficaka .

Pierwszy  Pasłęcki  Szczep  Harcerski  reprezentowany  przez  Pana  Damiana 
Sokołowskiego.

Związek Sportowy GIMPAS  reprezentowany przez Pana Piotra Zienkiewicza.
 
Klub Honorowych Dawców Krwi reprezentowany przez:

1. Mariana Wieżel
2. Piotra Kozickiego
3. Marię Lenard

Pan  Burmistrz  odznaczył   Pana  Piotra  Kozickiego  i  Panią  Marię  Lenard  odznaką 
honorową Zasłużony Dawca Krwi.

Głos zabrał Pan Marian Wieżel, który stwierdził, że Klub Honorowy Krwiodawców 
PCK  istnieje  przy  Urzędzie  Miejskim  w  Pasłęku  dzięki  Panu  Burmistrzowi 
Wiesławowi Śniecikowskiemu. Burmistrz udostępnia lokal i organizuje spotkania w 
Urzędzie  Miejskim  w  Pasłęku.  W  imieniu  wszystkich  krwiodawców  serdecznie 
podziękował Panu Burmistrzowi.    
Następnie  głos  zabrał  Pan  Burmistrz  Wiesław  Śniecikowski.  Zacytował  pamiętne 
słowa Papieża  Jana  Pawła  II  „  Cóż  takiego skłania  wolontariusza  do  poświęcenia 
swego życia dla innych ?  Przede wszystkim naturalny odruch serca, który przynagla 
każdego człowieka do pomocy drugiemu – swemu bliźniemu. Jest  to bez mała << 
prawo istnienia >>. Wolontariusz, gdy bezinteresownie może dać  innym coś z siebie, 
doświadcza radości, która przewyższa to, czego dokonał ”
Pan Burmistrz poinformował, że wolontariat w Gminie Pasłęk, to ponad 50 aktywnie 
działających  stowarzyszeń,  związków,  towarzystw,  klubów  i  innych  organizacji 
pozarządowych, 38 sołectw – jednostek pomocniczych gminy, około 1000 aktywnie 
działających   wolontariuszy  ich  efektem  jest  kilkadziesiąt  akcji,  w  tym:  zbiórki 
żywności,  konsultacje,  interwencje,  przedsięwzięcia  sportowe  i  kulturalne, 
konferencje, warsztaty, itp. Pan Burmistrz podziękował wszystkim za codzienną pracę, 
poświęcenie, czynienie wszelkiego dobra.
Stowarzyszenia działające bardzo aktywnie, to:

• Ochotnicze Straże Pożarne- jest ich 8,
• Warmińsko -  Mazurskie   Stowarzyszenie  Obrońców Praw Zwierząt  im.  Św. 

Franciszka  z Asyżu. Prezesem stowarzyszenia jest Pani Barbara Zarudzka. W 
schronisku „Psi Raj” przebywa 90 psów i 12 kotów,

• Sport i rekreacja:
-  Klub Sportowy „POLONIA”  - Prezes Pan Mirosław Plawgo,
           -  Uczniowski Klub Sportowy  „Gimpas”- prezes Pan Piotr Zienkiewicz,
            -  Szkolny Związek Sportu – prezes Pan  Mariusz Ficak,
           -  Klub Sportowy „Pogrom Aniołowo”- prezes Pan Wojciech Wiczyński
Młodzieżowy Klub Jeździecki „Nenia” - prezes Pan Andrzej Samsonowicz,

− Sportowy Klub Jeździecki „Baskil” - prezes Pan Zbyszko Zieliński
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Polski Związek Wędkarski Koło w Pasłęku- prezes Pan Krzysztof Orłowski.
• Organizacje wspierające rodziny w trudnych sytuacjach  życiowych:

         - Stowarzyszenie Wspierające Rodziny Potrzebujące „Jutrzenka” -   
            prezes Pani Regina Stelmaczonek.

• Organizacje o charakterze Społeczno-Kulturalnym :
     - Pasłęcki Uniwersytet Trzeciego Wieku,   
     - Pasłęckie Towarzystwo  Przyjaciół Kultury – prezes Pani Regina    
       Dąbrowska,

     - Towarzystwo Miłośników Pasłęka,
     - I Pasłęcki Szczep Harcerski – komendant Pan Damian Sokołowski, 
Następnie głos zabrali prezesi zaproszonych stowarzyszeń składając podziękowania i 
życzenia Panu Przewodniczącemu Rady Miejskiej Panu Stanisławowi Paździorowi i 
Panu Burmistrzowi Pasłęka Wiesławowi Śniecikowskiemu.
Następnie Pan Burmistrz Pasłęka Wiesław Śniecikowski wręczył podziękowania na 
piśmie zaproszonym prezesom  stowarzyszeń, klubów, związków i innych organizacji 
pozarządowych.
Podziękowania stanowią załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 10/
Podjęcie  uchwały  w sprawie  odbierania  odpadów  komunalnych od  właścicieli 
nieruchomości,  na  których  nie  zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają  odpady 
komunalne.
Głos zabrał Pan Burmistrz Pasłęka Wiesław Śniecikowski. Poinformował, że zaistniała 
konieczność dostosowania przepisów prawa krajowego do prawa obowiązującego w 
Unii Europejskiej, określonego w dyrektywach Parlamentu Europejskiego i Rady Unii 
Europejskiej.  Gminy  są  obowiązane  do  zorganizowania  odbierania  odpadów 
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości,  na  których  zamieszkują  mieszkańcy. 
Wójt,  burmistrz  lub  prezydent  miasta  jest  obowiązany  zorganizować  przetarg  na 
odbieranie  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości,  a  właściciele 
nieruchomości  są  obowiązani  ponosić  na  rzecz  gminy  opłatę  za  gospodarowanie 
odpadami  komunalnymi.  Właściciel  nieruchomości  jest  obowiązany  złożyć  do 
Burmistrza  deklarację  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi. Z pobranych opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi gmina 
pokrywa koszty  funkcjonowania  systemu gospodarowania  odpadami  komunalnymi, 
które obejmują koszty: odbierania, transportu, zbierania, odzysku i unieszkodliwiania 
odpadów, tworzenia i utrzymania punktów selektywnego zbierania odpadów i  obsługi 
administracyjnej tego systemu.
Pan Eugeniusz  Andrusewicz – Kierownik Referatu BGK omówił  metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Rada musi ustalić jedną metodę 
naliczania  opłaty  dla  terenu  całej  gminy.  Została  przeprowadzona  ankieta  wśród 
mieszkańców gminy. 82,38% opowiedziało się za metodą od liczby mieszkańców.
Prezentacja  przedstawiona  na  ten  temat  stanowi  załącznik  nr  7  do  niniejszego 
protokołu. 
Radni nie wnieśli uwag do ww. uchwały.
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W  drodze  głosowania  14  głosów  „za”   podjęto  uchwałę  w  sprawie  odbierania 
odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości,  na  których  nie  zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.                 

Uchwała  Nr  XI/93/12  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  w  sprawie  odbierania  odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 
powstają odpady komunalne stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 11/
Podjęcie  uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty  i  stawki  opłaty  za 
pojemnik o określonej pojemności.

Pan Przewodniczący zapytał się, czy radni mają pytania do projektu w/w uchwały.

Głos zabrał radny Zbigniew Cieśla stwierdzając, że zmiana przepisów w tym temacie, 
to  są  wizje  polityków.  Mówi  się  o  polityce  prorodzinnej,  a  jednocześnie  rodziny 
najuboższe odczują dotkliwie przy przyjęciu metody od osoby. Zdaniem Pana radnego 
ten  projekt  uchwały  jest  nie  do  przyjęcia,  krzywdzący  mieszkańców.   Wieloletnie 
rodziny nie będą płacić za śmieci. 
 
Radna  Janina  Rapacka  stwierdziła,  że  będzie  problem  z  wieloletnimi  rodzinami. 
Będzie więcej śmieci poza śmietnikami, śmieci będą fruwały.
Pan  Eugeniusz  Andrusewicz  –  Kierownik  Referatu  BGK  wyjaśnił,  że  rodzina  7 
osobowa będzie musiała mieć pojemnik na śmieci o pojemności 240 l, 120 l to jest  
tylko dla rodzin 4 osobowych. Chciałbym również odpowiedzieć dlaczego zwracamy 
się  do  sołtysów o  pewne  informacje.  Podjęcie  uchwały,  to  jest  pierwszy  element 
całego systemu. Musimy zbudować fizycznie ten system na terenie Gminy Pasłęk. 
Musimy mieć na uwadze pojemniki do selektywnej  zbiórki,  żeby przygotować ten 
system potrzebne są dane udostępnione przez sołtysów.
Radny Krzysztof Kopański zwrócił  się  do Pana Burmistrza jaką rolę pełnić będzie 
wybudowana  Stacja  Przeładunkowa Odpadów w Robitach.  Ta inwestycja została 
wydzierżawiona,  o  ile  dobrze  sobie  przypomina.  Kto  będzie   administrował   tym 
obiektem i jakie będą z tego korzyści?  
Pan  Burmistrz  poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  Pana  Eugeniusza  Andrusewicz 
Kierownika  Referatu  BGK.  Pan  Eugeniusz  Andrusewicz  stwierdził,  że  Stacja 
Przeładunkowa Odpadów w Robitach wraz z wyposażeniem została wydzierżawiona 
Zakładowi  Utylizacji  Odpadów  w  Elblągu  Sp,  z  o.o.  Zakład  Utylizacji  będzie 
wykorzystywał obiekt do prowadzenia działalności związanej z gospodarką odpadami. 
Obecnie  trwa  rekrutacja  kadr.  Stacja  w  Robitach   powstała  w  ramach  projektu 
„ Zintegrowany system gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gmin Braniewo 
i Pasłęk”. Dzierżawa jest efektem porozumienia między gminą miasto Elbląg, gminą 
Pasłęk i gminą miasta  Braniewo w sprawie utworzenia spójnego systemu gospodarki 
odpadami.  Ustalono,  że  dzierżawa będzie  przejściowa,  umowa jest  zawarta  na  pół 
roku.
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Radny Krzysztof Kopański stwierdził, że ta dzierżawa  jest dzierżawą non-profit czyli 
nie będzie wpływała ani jedna złotówka z tego tytułu.
Następnie głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Stanisław Miklusz, który stwierdził,  że 
dzierżawa na tych zasadach to sprawa przejściowa. Jak nam się uda wynegocjować 
umowę  dającą  Gminie  Pasłęk  objęcia  udziałów  w  spółce   ZUO,  to  w  zamian 
wprowadzimy ten majątek w Robitach na majątek spółki.  Może to  nastąpić już w 
marcu,  a  całą  sprawę  trzeba  zamknąć   do  lipca  2013  r.   Spółka  ZUO  obiecała 
przedłożyć projekt umowy do 15 stycznia 2013 r. Zawierając umowę dzierżawy dzięki 
uprzejmości  ZUO  pozbyliśmy  się  kosztów,  które  obiekt  w  tej  chwili  nieczynny 
generował, koszty zostały przejęte przez dzierżawcę plus będą profity z podatku.
Pan Eugeniusz Andrusewicz dodał jeszcze, że w tej chwili zostały zatrudnione 3 osoby 
z terenu Gminy Pasłęk. 
Pan radny Krzysztof Kopański stwierdził, że jest tu bardzo miękki grunt, po którym 
stąpamy, cały czas omijamy jeden  z najważniejszych punktów. Budowa obiektu nie 
została w całości pokryta ze środków unijnych, ale też ze środków gminnych. Gmina 
jest tą stroną, która tę inwestycję realizowała, a główne profity będzie miała spółka 
ZUO. Wszystko jest bardzo iluzoryczne. Nie ma naszych wymiernych korzyści. Ze 
względów ekonomicznych, jak każda kalkulacja,  ma mnóstwo założeń  i one muszą 
być. Jest tylko kwestia- czy te założenia w praktyce się sprawdzą. Przy realizacji stacji 
przeładunkowej odpadów koszty unieszkodliwiania odpadów określono na kwotę 315 
złotych za 1 Mg odpadów. Kwota ta została skalkulowana w momencie kiedy były 
podejmowane  główne  decyzje  o  budowie.   Pan  radny  widzi   w  tym  wszystkim 
niespójność.  Spółka ZUO z Elbląga, która  będzie  tym wszystkim zarządzała i od niej  
będą zależały koszty. 28 grudnia 2012 r. Miasto Elbląg ma podjąć uchwałę o podatku 
śmieciowym w wysokości 10,50 zł.  za odpady segregowane i  14,50 zł.  za odpady 
niesegregowane.  W  naszym  projekcie  uchwały  w  tej  sprawie  mamy  stawki 
zdecydowanie  wyższe  –  19,91  zł.  od  osoby.  Na  przykładzie  swojej  rodziny  5  – 
osobowej dotychczas za wywóz nieczystości radny płacił 35 złotych.. Natomiast przy 
proponowanych stawkach wzrost wynosi 175%. Inne miasta były odważniejsze przy 
wyborze  metody  ustalania  opłaty  wprowadzając  metodę  od  osoby  lub  od 
gospodarstwa. Projekt uchwały w § 3 ustala w przypadku nieruchomości , na których 
nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają opłaty komunalne, stawki za pojemnik 120 l – 
33,32, za pojemnik 240 l – 66,64 zł. są to niskie stawki. Stwierdził, że brak jest osłon 
prorodzinnych. Pan radny Krzysztof  Kopański złożył formalny wniosek do projektu 
uchwały proponując poprawkę, by obniżyć stawki odpowiednio, tj. w § 2 ust.1 stawkę 
19,91 obniżyć na 15 zł , zaś w § 2 ust.2 stawkę 11,95 zł. na 10 zł. 
Radna Halina Gajownik zaproponowała obniżenie tych stawek o 1 zł., czyli na 14 zł. i 
9 zł.
W tym temacie głos zabrali radni: Henryk Żukowski i Edward Skalij, którzy poparli 
stawki  zaproponowane  w  projekcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia 
opłat.
Radca prawny Jolanta Skuratowicz stwierdziła, że propozycja zmian stawek nie może 
odbywać się w drodze licytacji. Art. 6k ust.2 ustawy z dnia 13 września 1996 roku o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach nakłada na Radę Gminy, przy określaniu 
stawki, branie pod uwagę liczby mieszkańców, ilość wytworzonych odpadów i koszty 
funkcjonowania systemu.
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Pan Przewodniczący  Stanisław  Paździor  zarządził  głosowanie  nad  wnioskiem 
formalnym Pana radnego Krzysztofa Kopańskiego.
Między radnym Krzysztofem Kopańskim  a radcą prawnym nastąpiła wymiana zdań.
Głos  zabrał  Pan Stanisław Paździor  oświadczając,  że  jeżeli  tak dalej  będzie,  to  w 
styczniu  rezygnuje  z  pełnienia  funkcji  Przewodniczącego  Rady.  Zgodnie  z 
regulaminem wniosek formalny należy przegłosować. 
Przystąpiono  do  głosowania  nad  wnioskiem  formalnym  Pana  radnego  Krzysztofa 
Kopańskiego tj.:  w sprawie obniżenia  stawek w  § 2 ust.1  stawkę opłaty  19,91 zł. 
zastąpić stawką 15 zł. , w  § 2 ust.2 stawkę 11,95 zł. zastąpić stawką 10 zł.
Za  wnioskiem  formalnym  radnego  Krzysztofa  Kopańskiego  było  3  radnych,  10 
radnych przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 
Następnie   przystąpiono  do  głosowania  nad  wnioskiem  formalnym  radnej  Haliny 
Gajownik, która proponowała obniżenie stawek  w  § 2 ust.1 stawkę opłaty 19,91 zł 
zastąpić stawką 14 zł, zaś w §.2 ust.2 stawkę opłaty 11,95 zł. zastąpić stawką 9 zł. 
Za wnioskiem radnej Haliny Gajownik było 2 radnych, przeciw było 10 radnych, 2 
radnych wstrzymało się od głosowania.
Radni nie przyjęli proponowanych poprawek  do uchwały.
Przystąpiono  do  głosowania  nad  projektem  uchwały  przedstawionej  w  porządku 
obrad.
W grodze  głosowania  11  głosów  „za”,  1  przeciw,  przy  2  wstrzymujących się  od 
głosowania podjęto uchwałę w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik o 
określonej pojemności. 
Uchwała Nr XI/94/12 Rady Miejskiej w Pasłęku w sprawie metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty  i  stawki 
opłaty za pojemnik o określonej pojemności stanowi załącznik nr 9  do niniejszego 
protokołu.

Ad. pkt 12/ 
Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Radny  Krzysztof  Kopański  złożył  formalny  wniosek  do  projektu  w/w  uchwały 
dotyczący  zmiany  obowiązkowego  terminu  płatności  opłat  za  gospodarowanie 
odpadami na termin do 25 dnia każdego miesiąca, a nie jak w projekcie do 15 każdego 
miesiąca.

W drodze  głosowania  13  głosów „za”  przy   1  wstrzymującym się  od  głosowania 
podjęto  uchwałę  w  sprawie   terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Uchwała Nr XI/95/12 Rady Miejskiej w Pasłęku w sprawie terminu, częstotliwości i 
trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu.
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Ad. pkt 13/
Podjęcie  uchwały  w  sprawie   wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłat  za 
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właściciela 
nieruchomości.
Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W  drodze głosowania 14 głosów „za” podjęto uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o 
wysokości  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez 
właściciela nieruchomości.

Uchwała   Nr  XI/96/12  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłat  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 14/
Podjęcie  uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, 
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.
Radni nie wnieśli żadnych uwag do ww. uchwały.

W głosowaniu 14 głosów „za” podjęto uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i 
zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  i 
zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Uchwała Nr XI/97/12 Rady Miejskiej  w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych i zagospodarowania 
tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za 
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  stanowi  załącznik  nr  12  do  niniejszego 
protokołu..
.
Ad. pkt 15/ 

Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Pasłęku 
na I półrocze 2013 roku.
Radni nie wnieśli żadnych uwag do w/w uchwały.

W głosowaniu 14 głosów „za” podjęto uchwałę w sprawie   uchwalenia planu pracy 
Rady Miejskiej w Pasłęku na I półrocze 2013 roku.

Uchwała Nr XI/98/12 w sprawie  uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Pasłęku 
na I półrocze 2013 roku stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.
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Ad pkt 16/      
Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia zgody na wykorzystanie wizerunku herbu 
Pasłęka.

Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W  głosowaniu  14  głosów  „za”  podjęto  uchwałę  w  sprawie  udzielenia  zgody  na 
wykorzystanie wizerunku herbu Pasłęka.

Uchwała Nr XI/99/12 w sprawie  udzielenia zgody na wykorzystanie wizerunku herbu 
Pasłęka stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 17/

Podjęcie uchwały w sprawie  określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.

Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W  głosowaniu  14  głosów  „za”  podjęto  uchwałę  w  sprawie  określenia  trybu  i 
szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 
inicjatywy lokalnej.
 
Uchwała Nr XI/100/12 Rady Miejskiej w sprawie określenia trybu i szczegółowych 
kryteriów  oceny  wniosków o  realizację  zadania  publicznego  w ramach  inicjatywy 
lokalnej stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu..

Ad pkt 18/

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  aktualizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania Narkomanii  oraz 
preliminarza kosztów na 2012 rok.

Radni nie wnieśli  żadnych uwag do w/w uchwały.

W głosowaniu 14 głosów „za” podjęto uchwałę  w sprawie aktualizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii oraz preliminarza kosztów na 2012 rok.

Uchwała Nr XI /101/12 Rady Miejskiej w sprawie aktualizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania 
Narkomanii  oraz  preliminarza  kosztów  na  2012  rok  stanowi  załącznik  Nr  16  do 
niniejszego protokołu.
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Ad pkt 19/
Podjęcie  uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  oraz  preliminarza 
kosztów na 2013 rok.

Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W głosowaniu  14  głosów  „za”  podjęto  uchwałę  w  sprawie  Gminnego  Programu 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania 
Narkomanii oraz preliminarza kosztów na 2013 rok.

Uchwała Nr XI/102/12 Rady Miejskiej w sprawie   Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  oraz 
preliminarza kosztów na 2013 rok stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 20/

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2012 budżetu Gminy 
Pasłęk.
Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W głosowaniu  14 głosów „za” podjęto uchwałę w sprawie  zmiany uchwalonego na 
rok 2012 budżetu Gminy Pasłęk.

Uchwała  Nr  XI/103/12  Rady  Miejskiej  w  sprawie uchwały  w  sprawie  zmiany 
uchwalonego  na  rok  2012  budżetu  Gminy  Pasłęk  stanowi  załącznik  Nr  18  do 
niniejszego protokołu.

Ad pkt 21/

Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy 
Pasłęk na  lata 2012 – 2017.

Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W  głosowaniu  14  głosów  „za”podjęto  uchwałę  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Pasłęk na  lata 2012 – 2017.

Uchwała Nr XI/104/12 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Pasłęk na  lata 2012 – 2017 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 22/

Podjęcie  uchwały  w sprawie  wydatków budżetowych,  których niezrealizowane 
planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2012.
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Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W głosowaniu 14 głosów „za” podjęto uchwałę w sprawie wydatków budżetowych, 
których  niezrealizowane  planowane  kwoty  nie  wygasają  z  upływem  roku 
budżetowego 2012.

Uchwała Nr XI/105/12 Rady Miejskiej w sprawie wydatków budżetowych, których 
niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2012 
stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu..

Ad pkt 23/

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowych na 2013 
rok  dla  zakładu  budżetowego  –  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej w Pasłęku.

Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W głosowaniu 14 głosów „za” podjęto uchwałę w sprawie określenia stawek dotacji 
przedmiotowych  na  2013  rok  dla  zakładu  budżetowego  –  Zakładu  Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku.

Uchwała  Nr  XI/106/12  Rady  Miejskiej  w  sprawie  określenia  stawek  dotacji 
przedmiotowych  na  2013  rok  dla  zakładu  budżetowego  –  Zakładu  Gospodarki 
Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Pasłęku  stanowi  załącznik  nr  21  do  niniejszego 
protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy.

Po przerwie zostały wznowione obrady sesji. Obecnych 13 radnych.

Ad pkt 24/

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej   Prognozy  Finansowej 
gminy Pasłęk na lata 2013-2019.

Radni nie wnieśli uwag do w/w uchwały.

W głosowaniu 12 głosów „za” podjęto uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2013-2019.

Uchwała Nr XI/107/12 Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej gminy Pasłęk na lata 2013-2019 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu.
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Ad pkt 25/ 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pasłęk na 2013 rok.

Na wstępie Pan Burmistrz Wiesław Śniecikowski przedstawił projekt budżetu na 2013 
rok w formie prezentacji multimedialnej.

Pan  Przewodniczący  Stanisław  Paździor  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w Pasłęku.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Henryk Żukowski powiedział, że w 100% 
komisja była za przyjęciem projektu budżetu.  Uznał, iż jest to budżet bezpieczny.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Pan Jan Tyliński stwierdził, że 
komisja  przy  jednym  głosie  wstrzymującym  się  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
budżetu.

Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  Pan  Mariusz  Ficak  stwierdził,  że 
komisja jednogłośnie poparła projekt uchwały budżetu.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Piotr Wojciechowski 
powiedział, że komisja pozytywnie opiniuje projekt budżetu.

Następnie Pan Przewodniczący odczytał  uchwały RIO w sprawie wydania opinii  o 
przedłożonym  projekcie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  gminy  Pasłęk  na  lata 
2013-2019,  projekcie   budżetu  gminy  Pasłęk  na  2013  rok  oraz  możliwości 
sfinansowania deficytu budżetowego.  

Uchwała  Nr  RIO.IV-0120-464  /12  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia  12  grudnia  2012  roku  w  sprawie  opinii  o 
przedłożonym przez Burmistrza Pasłęka projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2013-2019 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

Uchwała  Nr  RIO.IV-0120-463/12  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 12 grudnia 2012 roku w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Pasłęka projekcie uchwały budżetowej na 2013 rok 
stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

Uchwała  Nr  RIO.IV-0120-465/12  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia  12  grudnia  2012  roku  w  sprawie  opinii  o 
możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetowego  przedstawionego  w  projekcie 
uchwały  budżetowej  Gminy  Pasłęk  na  2013  rok  stanowi  załącznik  nr  25  do 
niniejszego protokołu.

Pan  Przewodniczący   otworzył  dyskusję  w  sprawie  projektu  uchwały  w  sprawie 
budżetu gminy Pasłęk na 2013 rok.
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Radny Krzysztof Kopański powiedział, że nasuwa mu się stwierdzenie, że po latach 
tłustych  przychodzą  chude.  Jest  to  budżet  przetrwania.  Jeżeli  chodzi  o  długi,  to 
wskaźnik  wynosi  blisko  43%.  Jest  to  budżet  pewnej  stagnacji,  spłacania  długów, 
należności, bo nie ma innego wyjścia, jest to budżet trudny.
Radny  Henryk  Żukowski  powiedział,  że  faktycznie  budżet  jest  odzwierciedleniem 
naszych czasów. Przyjdzie czas spłaty długów. Podoba mu się wypowiedź radnego 
Kopańskiego, który chciałby pochwalić budżet, ale z racji zajmowanego stanowiska w 
opozycji nie może tego uczynić.
Radny  Zbigniew  Cieśla   stwierdził,  że  będą  jeszcze  pieniądze  unijne  i  należy 
wykorzystać je.
Radny Piotr Wojciechowski stwierdził, że podoba mu się ten budżet . Dobrze, że były 
inwestycje  na  wsi,  jest  woda  na  wsi.  Na  możliwości  tego budżetu  jest  on  dobrze 
skonstruowany.
Pan  Burmistrz  Wiesław  Śniecikowski  podziękował  za   spostrzeżenia  i  uwagi. 
Zrobiliśmy  wszystko  żeby  optymalnie  wykorzystać  środki  unijne.  Były  robione 
inwestycje na wsi, inwestycje wodno-kanalizacyjne.

Przystąpiono do głosowania nad projektem budżetu gminy Pasłęk na 2013 rok.
 
W  głosowaniu  12  głosów  „za”  przy  jednym  głosie  wstrzymującym  się  podjęto 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pasłęk na 2013 rok.

Uchwała Nr XI/108/12 Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pasłęk 
na 2013 rok stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Pan  Burmistrz  Wiesław  Śniecikowski  w  odpowiedzi  na  interpelację  radnej   Pani 
Janiny  Rapackiej  stwierdził,  że  z  tym  problemem  zwróci  się  do  Zarządu  Dróg 
Wojewódzkich w Olsztynie  i  przyjrzy  się  drogom, zrobimy wszystko aby ten stan 
uległ zmianie. .

Na interpelacje radnego Henryka Żukowskiego Burmistrz  stwierdził,  że  w sprawie 
długich kolejek do lekarzy rodzinnych zorganizuje spotkanie z kierownikiem NZOZ 
„LEKARZ.”.

Na interpelację Jana Świderskiego Pan Burmistrz stwierdził, że zwróci się do PKS o 
uzupełnienie rozkładu jazdy przy przystanku przy stadionie.
 
Na  interpelacje  Pana  Krzysztofa  Kopańskiego  odpowiedzi  udzielił  Pan  Burmistrz 
stwierdzając, że budynek nie jest oddany do użytku, ale podatek od nieruchomości jest 
płacony. 
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Na interpelacje  w sprawie  sali  kinowej  w POK odpowiedzi  udzieliła  Pani  Izabela 
Wiśniewska-  Dyrektor  POK  w  Pasłęku,  która  stwierdziła,  że  nie  ma  strat  wręcz 
przeciwnie jest zysk kilku % .
Natomiast jeżeli chodzi o remont ulicy Sprzymierzonych, to otwarcie ofert nastąpi w 
styczniu, a firma rozpocznie pracę na początku lutego.

Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów.
W odpowiedzi na  zapytanie sołtysa Pana Adama Buski dotyczące oblodzeń drogi w 
Rogajnach  Pan  Andrusewicz   stwierdził,  że  faktycznie  drogi  były  posypywane 
piaskiem na wzniesieniach i zakrętach.
. 
Ad. pkt 25/

Sprawy różne.

W sprawach różnych  Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Paździor udzielił 
głosu Panu Stefanowi Marzeckiemu. Pan Marzecki stwierdził, że o swoich sprawach 
będzie mówił do skutku. Jeżeli zobowiązano jego w 1989 roku i 1990 roku do wpłaty 
600 tys. złotych, nie zrzeka się swojej własności,  obiecano mu  powołanie   komisji 
mediacyjnej. Nie zgadza się z tym wszystkim. Jeżeli chodzi o podatek, to będzie płacić 
jak będzie miał pieniądze i jak gmina odda mu pieniądze. Otrzymał z Urzędu Miasta 
nakaz zapłaty 600 zł. Będzie skarżył się wszędzie aby odzyskać swoje pieniądze z 
odsetkami.  

Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Paździor złożył życzenia świąteczne i  zamknął 
obrady sesji, która trwała od godziny 10.00 do 14.30.

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Pasłęku

Sekretarz Obrad
Henryk Żukowski
                                                                              mgr Stanisław Paździor:
Protokołowała :
B.Cyrkanowicz
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